

Referat af generalforsamlingen den 23. april 2018

Formanden bød de 17 fremmødte medlemmer velkommen, hvorefter man gik til punkt 1. på dagsordenen.

Punkt 1 Valg af dirigent og referent

Inger blev valgt til dirigent og Ellis til referent.

Punkt 2 Formandens beretning

Formand Annie Christiansen berettede lidt om årets gang i bridgeklubben. Beboerhuset har givet tilladelse til at bruge sidelokalet, hvis det er ledigt, skulle det være i brug, må vi i stedet stille overskydende borde derind, så vi får mere plads.

Derudover har klubben har fået fast plads på Beboerhusets hjemmeside.

Der er spillet i alt 13 aftener i efteråret og 13 i foråret ved 5 borde med et oversidderpar.

Bestyrelsen synes, det var en dejlig julefrokost/jubilæum med i alt 30 deltagere med sang, taler og højt humør.

Bestyrelsen takkede samtlige udvalg for deres store indsats.

Bestyrelsen håber på assistance med hensyn til, at alle rydder op efter sig, pakker meldekasser sammen, rydde bordet og bærer sin stol på plads. Tage eget urteglas og en termokande med ned i cafeen, når man går, og henter kaffe/te og porcelæn, når tid er, og hvis det er fysisk muligt. Alt vil være en rigtig god hjælp for alle.

Formandens beretning blev enstemmigt godkendt.

Punkt 3 Aflæggelse af revideret regnskab 2017/18

John fremlagde og redegjorde for sæsonens regnskab (er lagt ind på hjemmesiden)

Regnskabet blev enstemmigt godkendt

Punkt 4 Indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelse

Der var ingen indkomne forslag fra medlemmerne kun fra bestyrelsen.

A. Sæsonens længde

Bestyrelsen foreslog at sæsonstart blev rykket til mandag den 24. September 2018. Der var 8 stemmer for, 6 stemmer imod og 3 stemmer hverken for eller imod. Forslaget blev vedtaget. Dette giver 12 spilledage efterår

B. Juleafslutning og generalforsamling

Forslaget om juleafslutning mandag den 17. december 2018 blev vedtaget. Bestyrelsens forslag om afslutning og generalforsamling mandag den 8. april 2019 på grund af, at Påskeugen i 2019 ligger fra mandag den 15. april til mandag den 22. april, hvilket ville bevirke at generalforsamlingen ville ligge 3. uger senere end sidste spilledag. Dette indebærer 13 spilledage forår. Forslaget blev vedtaget.

C. Antal medlemmer

Der er tilmeldt 2 nye medlemmer i næste sæson. Ole Brunhøj regner ikke med at spille i efteråret 2018 med fortsætter i klubben med fuldt medlemskab.

D. Passivet medlemskab

Bestyrelsens forslag om afskaffelse af passivt medlemskab blev vedtaget.

Punkt 5 Vedtagelse af næste års kontingent og budget

Det blev vedtaget at kontingentet for 2018/19 fortsat vil være kr. 600,- pr halvår. John fremlage det nye budget for 2019/20. Budgettet blev enstemmigt vedtaget. (budgettet er lagt ud på hjemmesiden)

Punkt 6 Valg af bestyrelse, turneringsudvalg og suppleanter, ugentlige regnskaber, Festudvalg samt opstiller- og afrydningshold

A. Valg af bestyrelse

Annie Christiansen
Inger Liebing
John Kassinger
og Ole Brunhøj blev valgt som suppleant

B. Valg af turneringsudvalg og ugentlige regnskaber

Peter Korsgård blev genvalgt som turneringsleder. Else Olsen blev valgt som ansvarlig for de ugentlige regnskaber. Allan har meget generøst både sponsoreret og udviklet en specielt pædagogisk PC'er til Else, så hun efter oplæring af John kan overtage det fulde ansvar for regnskaberne. John fortsætter foreløbig med opdatering af hjemmesiden.

C. Valg af festudvalg

Det blev en stærk mandegruppe bestående af:
Jan Munk, Carl Istrup og Benny Pedersen

D. Valg af Opstillerhold og afrydderhold

Ulla Loft, Herdis Olsen, Gitte Smidt-Jensen og Freddie Pedersen blev det stærke opstillerhold.

Peter Schreiner, Birgit Hansen, Elisabeth Blum og Ellis Kassinger blev det trofaste afrydderhold.

Punkt 7 Valg af revisor

Allan Høymann Olsen blev genvalgt.

Punkt 8 Eventuelt

Merete foreslog, at der blev indkøbt 2 klapkasser til at bære kaffe/te og porcelæn op og ned fra cafeen. Merete tilbød at indkøbe en prøve klapakasse. Bestyrelsen vil også forespørge i cafeen om vi måske kan få bragt det op af dem.

Merete fremførte også at fejlregistrering af regnskaber burde indebære en straf. Bestyrelsen har overvejet, men regnskabsteknisk kan det ikke lade sig gøre, da så helt uskyldige også vil blive straffet. Bestyrelsen overvejer nogle ændringer i forhold til klubmesterskabet, om det måske skulle afvikles over 2 gange 3 aftener i stedet for som nu over alle parturnerings i foråret. Det vil blive drøftet af bestyrelse og turneringsudvalg.

Gitte fremførte, at i andre klubber hun spiller i vinder alle medlemmer 1 flaske vin, som begrundes med en eller anden sjov bemærkning, hvilket hun synes er rigtig hyggeligt. Freddie anførte, at han synes, at den måde klubben uddeler præmier på er meget fin, idet ingen kan vinde mere en 1 flaske vin i alle parturneringer, og kun i andre former for turneringer eksempelvis en slangeturnering kan man vinde yderligere en flaske vin.

John anførte, at i denne sæson uddeles 28 flasker vin til 20 medlemmer.

Der var ikke flere forslag til eventuelt.

Formanden afsluttede generalforsamlingen med en tak til dirigent og referent samt for god ro og orden.

Aftenen sluttede med hyggeligt samvær over et par stykker smørrebrød med øl og snaps eller vin. Uddeling af vinpræmier med gode og vittige vinhistorier af Carl, som også delvis havde sponsoreret noget af vinen, stor tak til ham samt stor hyldest til klubmestrene Else og Ulla som kunne tage både pokal og bobler med hjem. Tak til festudvalget for en fin aften.

